



**RETURN BIDS TO:  
RETOURNER LES SOUMISSIONS A:**

Bid Receiving Unit  
Procurement & Contracting Services Branch  
VISITOR'S CENTRE – Main Entrance  
Royal Canadian Mounted Police  
73 Leikin Drive  
Ottawa, Ontario K1A 0R2  
Attn: **Sylvie Niwe Mutuyeyezu**

**SOLICITATION  
AMENDMENT**

**MODIFICATION DE  
L'INVITATION**

The referenced document is hereby revised; unless otherwise indicated, all other terms and conditions of the Solicitation remain the same.

Ce document est par la présente révisé; sauf indication contraire, les modalités de l'invitation demeurent les mêmes.

Comments: - Commentaries:

THIS DOCUMENT DOES NOT CONTAIN A SECURITY REQUIREMENT

LE PRÉSENT DOCUMENT NE COMPORTE PAS UNE EXIGENCE EN MATIÈRE DE

<b>Title – Sujet</b>		<b>Date</b>
Socks, Athletic, Tube / Chaussettes tubes de sport		June 23, 2017 – Le 23 juin 2017
<b>Solicitation No. – Nº de l'invitation</b>		<b>Amendment No. – Nº de la modification</b>
M0077-16-J634		003
<b>Client Reference No. - No. De Référence du Client</b>		
<b>Solicitation Closes – L'invitation prend fin</b>		
<b>At /à :</b>	14:00	EDT (Eastern Daylight Time) – HAE (heure avancée de l'Est)
<b>On / le:</b>	June 27, 2017 – le 27 juin 2017	
<b>F.O.B. – F.A.B</b>	<b>GST/HST – TPS</b>	<b>Duty – Droits</b>
<b>Destination of Goods and Services – Destinations des biens et services</b>		
<b>Instructions</b> See herein – Voir aux présentes		
<b>Address Inquiries to – Adresser toute demande de renseignements à</b>		
Mary Rutledge Senior Procurement Officer – Agente principale d'approvisionnement		
<b>Telephone No. – No. de téléphone</b> (613) 843-6935		<b>Facsimile No. – No. de télécopieur</b> (613) 825-0082



**This amendment is raised to respond to questions received during the solicitation period:**

**Question 11:**

Where are the instructions on how to present my proposal?

**Answer 11:**

For bid preparation instructions, please refer to Part 3 – Bid Preparation Instructions of the Request for Proposal (RFP). For instructions on how to submit your bid, please refer to Article 2.2 – Submission of Bids, under Part 2 – Bidder Instructions, of the RFP.

**Question 12:**

Is it required to show a Declaration of Convicted Offenses if there haven't been any? And, I see the required documentation demand but cannot find what is requested.

**Answer 12:**

No, you do not have to submit the Declaration if there haven't been any convicted offenses. Please refer to the following link <https://www.tpsgc-pwgsc.gc.ca/ci-if/politique-policy-eng.html>, specifically under Article 17, which details the required documentation.

**La présente modification vise à répondre à des questions reçues pendant la période de soumission :**

**Question 11 :**

Où se trouvent les instructions concernant la présentation de soumissions?

**Réponse 11 :**

Pour obtenir des instructions sur la préparation de soumissions, veuillez consulter la Partie 3 – Instructions pour la préparation des soumissions de la demande de propositions. Pour obtenir des instructions sur la présentation de soumissions, veuillez consulter l'article 2.2 – Présentation des soumissions, dans la Partie 2 – Instructions à l'intention des soumissionnaires de la demande de propositions.

**Question 12 :**

Dois-je produire une déclaration de condamnation à une infraction même si je n'ai été reconnu coupable d'aucune infraction? De plus, je vois la demande de documentation, mais je ne trouve pas ce qui est demandé.

**Réponse 12 :**

Non, une déclaration de condamnation à une infraction n'est pas nécessaire si vous n'avez pas été reconnu coupable d'infractions. Veuillez consulter l'information à la page Web <https://www.tpsgc-pwgsc.gc.ca/ci-if/politique-policy-fra.html>, en particulier l'article 17, qui indique la documentation requise.